
 

Aargab af 1976 og Vejlaug af 2005 

 

Referat fra bestyrelsesmøde den 6. april 2024, kl. 9.30 i 

Grundejerforeningen Aargab 1976 

 

Afholdt hos Leif S. Andersen, Karen Brands Vej 144, 6960 Hvide Sande. 

 

På mødet deltog:  

Leif S. Andersen, Kresten Fjord Tarbensen, Karsten Ransby Nielsen, Hans Peter Sørensen og 

Hanne Kvist Jensen. 

 

Dagsorden for mødet:                 

Punkt 1:  Kommende generalforsamling 

                På valg 

                Indkomne forslag 

    Vedtægtsændringer 

Punkt 2:  ”FDM campingpladsen”, dræn, samt oprensning af rørførte vandløb. 

Punkt 3:  Postterminal. 

Punkt 4:  Rebstiger, orientering. 

Punkt 5:  Karsten giver orientering on regnskab og medlemsoversigt. 

Punkt 6:  Eventuelt. 

 

Punkt 1. 

Referat fra sidste møde godkendt! 

På den kommende generalforsamling er formand Leif S. Andersen, kasserer Karsten Ransby 

Nielsen og sekretær Hans Peter Sørensen på valg, de modtager genvalg. 

Der er indkommet 2 forslag fra Knud Kølbæk, som begge opfordrer generalforsamlingen at 

udtrykke mistillid til formand Leif Andersen og kasserer Karsten Ransby Nielsen i 

Grundejerforeningen og Vejlauget. Forslag fra bestyrelsen til nye vedtægter til Årgab 1976.                         

Disse forslag bliver lagt op på vores hjemmeside: Årgab 76. 

Punkt 2. 

Ejeren af ”FDM campingpladsen” er nu gået ind i et konstruktiv arbejde med grundejerfore-

ningen om at løse problemet med dræn og rensning af rørførte rør og vandløb. 

 



 

Aargab af 1976 og Vejlaug af 2005 

 

Punkt 3. 

Bestyrelsen har fået henvendelse om opsætning af ladestandere til elbiler, samt opsætning af 

postterminaler i vores område. Desværre ejer grundejerforeningen ikke noget jord hvorpå det 

kan lade sig gøre. 

Punkt 4. 

Alle rebstiger er blevet efterset og gjort i stand. Hybenroser skal grundejerne selv klippe ned. 

Punkt 5. 

Karsten gennemgik regnskabet, det så fint ud, dog er der 114 som endnu ikke har indbetalt 

kontingent for 2024 

Punkt 6. 

Bestyrelsen fik en god snak omkring de store vandproblemer vi har i vores område. Samt den 

store modvilje man møder fra kommunen. 

 

Ref. 

Hans Peter Sørensen - sekretær      

09.04.2024      


